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Ärenden med personalrepresentation 
 

§ 101 
Fastställande av dagordningen 
 

BESLUT 
Idrottsnämnden fastställer dagordningen med den ändringen att ärende 7 ”Svar på mo-

tion (2014:10) om förbättring av stockholmarnas möjligheter till att bada” dras bort. 

Ordföranden Emilia Bjuggren (S) anmäler även en skrivelse;  

”Skrivelse om Kanalplan: Arena för allsvensk damfotboll” från (S), (V) och (MP). 

 

 

§ 102 
Anmälan av justerat protokoll 
 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar 

 

Idrottsnämnden godkänner anmälan av protokoll nr 6/2014 från nämndens sammanträde 

2014-09-23 som justerats 2014-09-25 

 

 

§ 103 
Justering av dagens protokoll 
 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar 

 

Ordförande Emilia Bjuggren (S) utses att justera dagens protokoll tillsammans med 

Billy Östh (M). Som justeringsdag beslutas torsdagen den 23 oktober 2014. 
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§ 104 
Anmälan av delegationsbeslut 
 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar 

 

Anmälningarna läggs till handlingarna.  

 

Anmälan gjordes av: 
 

Beslut fattade enligt delegation  

A. Chefsbeslut inköp av hockeysarg, dnr 125-399-2014. 

B. Chefsbeslut inköp av fotbollsmål, dnr 125-453-2014. 

C. Chefsbeslut inköp av gös, dnr 125-344-2014. 

D. Chefsbeslut inköp av rotorgräsklippare, dnr 125-506-2014. 

E. Chefsbeslut inköp av klädskåp, dnr 125-336-2014. 

F. Chefsbeslut inköp av elbil, dnr 125-878-2014. 

G. Chefsbeslut inköp av gasbil, dnr 125-875-2014. 

H. Chefsbeslut inköp av ljudanläggningar, dnr 125-876-2014. 

I. Chefsbeslut inköp av undertak, dnr 125-231-2014. 

J. Chefsbeslut inköp av elbil, dnr 125-877-2014. 

K. Chefsbeslut inköp av passersystem, dnr 125-241-2014. 

 

 

§ 105 
Övriga anmälningsärenden 
 
BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar 

 

Anmälan läggs till handlingarna.  

 

 

Anmälan gjordes av: 

 

Slutredovisning av anlagda konstgräsfotbollsplaner på Aspuddens IP, Bromstens IP, Nälsta BP, 

Sturebyskolans BP, Sätra BP och Årstagårdens BP, dnr 412-930-2014. 

 

Särskilt uttalande 
Emilia Bjuggren m.fl. (S) lämnar ett särskilt uttalande enligt följande: 

 

Stockholm är en stad som växer och kommer göra så under lång tid framöver. Invånare ställer 

krav på att vi bygger fler bostäder, men också på att vi skapar fler idrottsytor. Det är därför 

glädjande att staden har agerat skyndsamt så att de sex konstgräsplanerna har kunnat anläggas 

utan större förseningar och varit effektiv i sin upphandling vilket varit gynnsamt på kostnads-

sidan. Stockholmarna har fått fler konstgräsplaner för skattepengarna. 

 

Det är dock beklagligt att dialogen med föreningslivet brustit i samband med anläggandet av 

konstgräsplan på Årstagården, som har ett stort och aktivt föreningsliv och där konstgräsplanen 
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är mycket efterlängtad för att utveckla just breddidrotten. I rapporten kan vi utläsa att det i 

projektet har ingått smärre markjusteringar för anpassning till den nya konstgräsplanen samt en  

del asfalteringsarbeten, i det här fallet en befintlig idrottsyta som hittills använts till en 5-man-

naplan. 

 

Eventuell idrottsyta som tas i anspråk för andra ändamål i staden ska markkompenseras, i det 

här fallet skulle t.ex. intilliggande parkmark mot banvall kunna utgöra sådan mark. Då hade  

man kunnat få till stånd en fullstor konstgräsplan för breddidrott och seriespel, istället som nu 

blev fallet – att en befintlig idrottsyta togs i anspråk för anläggande av parkeringsplats. Samti-

digt har den nya anlagda konstgräsplanen fått för små mått och kommer därmed inte räcka till 

för de behov som redan idag finns i området. 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Billy Östh m.fl. (M), Daniele Fava (FP) och Fredric Ericson (C) lämnar ett särskilt uttalande 

enligt följande: 

 

Det är glädjande att se att de aktuella projekten gått under budget och att kostnaderna för att an-

lägga konstgräs minskar. Att pressa kostnaderna för att kunna bygga fler idrottsanläggningar 

för pengarna har de senaste åren varit en viktig fråga för alliansen. Genom en ökad konkurrens 

på konstgräsmarknaden samt genom att upphandla fler anläggningar samtidigt har det nu visat 

sig att det är möjligt att minska investeringskostnaderna utan att kompromissa på breddidrot-

tens funktionskrav. Vi hoppas att berörda förvaltningar samt den nya majoriteten fortsätter med 

det arbetet för att i slutänden kunna erbjuda stockholmarna än bättre idrottsförutsättningar i 

Stockholm.  

 

Ersättaryttrande 
Leif Kroon (KD) instämmer i Billy Ösths m.fl. (M), Daniele Favas (FP) och Fredric Ericsons 

(C) gemensamma särskilda uttalande. 

 
 

§ 106 
Månadsrapport för september 2014 
Dnr: 101-1211-2013. 

 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar följande: 

 

Uppföljningen av ekonomi och verksamhet godkänns. 

 

Ärendet 
Idrottsförvaltningen redovisar ett tjänsteutlåtande daterat 2014-10-13. 

Förvaltningens månadsprognos per september grundar sig på bokslut 2013, kända förändringar 

samt utfall till och med september samt de genomgångar som hölls med samtliga enheter i sam-

band med tertialrapport 2. Årsprognosen, efter resultatdispositioner och beräknad budgetjuste-

ring, innebär ingen avvikelse jämfört med budget. 

 

Jämfört med prognosen som gjordes i samband med tertialrapport 2 har endast marginella för-

ändringar gjorts. Intäkterna från sim- och idrottshallarnas försäljning har fortsatt minska jäm-

fört med 2013. Försäljningen under september innebär minskade intäkter med 4,5 procent jäm- 
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fört med intäkterna för september 2013. Fortsätter den utvecklingen under oktober kommer 

sannolikt intäktsprognosen behöva sänkas i kommande prognoser.  

 

Årsprognosen för driftbudgeten inrymmer osäkerhet avseende energikostnadsutvecklingen och 

intäktsutvecklingen under året.  

 

Inom idrottsnämndens investeringsbudget redovisas ett underskott om 2,0 mnkr, vilket motsva-

rar begärd budgetjustering för citybadet. 

 

I tjänsteutlåtandet lämnas kommentarer till förvaltningens resultat, fördelat på drift och investe-

ringar. 

 

Förvaltningens förslag till beslut  
Idrottsförvaltningen föreslår att idrottsnämnden beslutar: 

 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Ordföranden yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

 

§ 107 
Återuppbyggnad efter bränder på Stadshagens IP och Älvsjö IP 
Dnr: 325-854-2014 

 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar följande: 

 

1. Idrottsnämnden godkänner återuppbyggnad av servicebyggnad på Älvsjö 

idrottsplats med anledning av brand till en beräknad sammanlagd 

investeringsutgift om  

4,0 mnkr, som förvaltningen beställer av fastighetskontoret för utförande. 

 

2. Idrottsnämnden ger förvaltningen rätt att teckna erforderligt tillägg till 

nuvarande hyresavtal med fastighetskontoret om 235 tkr år 1.  

 

 

Ärendet 
Idrottsförvaltningen redovisar ett tjänsteutlåtande daterat 2014-09-20. 

Under sommaren 2014 har två bränder, en på Stadshagens IP och den andra på Älvsjö IP, orsa-

kat skador på och i servicebyggnader. Även föreningars utrymmen har drabbats. Förvaltningen 

anser det angeläget att återuppföra byggnaderna och dess funktioner, före kommande vinter, för 

att därmed få ett säkert och bra skydd för skötselfordon och redskap på Stadshagens IP. På Älv-

sjö IP gäller det att säkra byggnadens bärande delar och renovera samt ersätta kanalisationer för 

vvs, el och ventilation samt byta ut skadat ytskikt. 
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Förvaltningens förslag till beslut  
Idrottsförvaltningen föreslår att idrottsnämnden beslutar: 

 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Ordföranden yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

 
§ 108 
En kreativ vision för Högdalstopparna som ett viktigt led i skapandet 

av Ekopark Syd 

Remiss från kommunstyrelsen av motion (2014:12) av Maria Hannäs (V) 
Dnr: 015-614-2014 

 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar följande: 

 

Som svar på remissen hänvisar idrottsnämnden till förvaltningens tjänsteutlåtande. 

 

 

Ärendet 
Idrottsförvaltningen redovisar ett tjänsteutlåtande daterat 2014-09-29. 

Maria Hannäs (V) har i en motion till kommunfullmäktige yrkat på att det år 2005 framtagna 

programmet avseende Högdalstopparna ska revideras och moderniseras i syfte att ligga till 

grund för skapandet av Ekopark Syd. Motionären föreslår att kommunfullmäktige beslutar att 

tillsätta en ny samverkansgrupp för att ta fram en handfast vision för området.    

 

Idrottsförvaltningen deltog som en av flera förvaltningar i det arbete som föregick programmet 

för utveckling av Högdalstopparna, under exploateringskontorets ledning. Sedan programmet 

fastställdes har förutsättningarna för området och visionen ändrats. Exempelvis flyttades skate-

parken till den så kallade Högdalstriangeln från toppens fot, som var den tänkta placeringen i 

programmet.  

 

Förvaltningens förslag till beslut  
Idrottsförvaltningen föreslår att idrottsnämnden beslutar: 

 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Ordföranden yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 
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Utan eget ställningstagande  

Emilia Bjuggren m.fl. (S) anmäler att Socialdemokraterna lämnar ärendet utan eget ställnings-

tagande. 
 
 

§ 109 
Söder Mälarstrand som ett grönare och hälsosammare 

promenadstråk 

Remiss från kommunstyrelsen av motion (2014:11) av Maria Hannäs (V) 
Dnr: 015-613-2014 

 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar följande: 

 

Som svar på remissen hänvisar idrottsnämnden till förvaltningens tjänsteutlåtande. 

 

 

Ärendet 
Idrottsförvaltningen redovisar ett tjänsteutlåtande daterat 2014-09-29. 

Maria Hannäs (V) har i en motion till kommunfullmäktige yrkat på att Söder Mälarstrand ska 

rustas för att åstadkomma ett grönare och hälsosammare promenadstråk. Kaj och hamnområdet 

är i dag till största delen hemvist för större fartyg och skepp och förvaltas genom Stockholm 

Hamn.  

 

Idrottsförvaltningen har i dag ingen egen verksamhet inom det aktuella området, men planer 

finns att återskapa den del av fritidsbåthamnen som försvann i samband med utbyggnaden av 

cykelbanan. Det kan mycket väl inrymmas i liggande förslag, som en del av den miljödiplome-

rade fritidsbåtklubben Heleneborgs båtklubb. I motionen framförs också möjligheten att i sam-

band med anläggande av promenadstråk komplettera med ett av Stockholms så populära utom-

husgym. Anläggande av ett promenadstråk och utegym skulle med all säkerhet ge ökade förut-

sättningar för fysisk aktivitet.  

 

Förvaltningens förslag till beslut  
Idrottsförvaltningen föreslår att idrottsnämnden beslutar: 

 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Ordföranden yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 
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§ 110 
Sammanträdesdatum för idrottsnämnden 2015 

Dnr: 014-2-2014 

 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar följande: 

 

Nämndens sammanträdesdatum för 2015 godkänns enligt redovisat förslag. 

 

 

Ärendet 
Idrottsförvaltningen redovisar ett tjänsteutlåtande daterat 2014-09-24. 

Redovisat förslag till sammanträdesdatum utgår från den av förvaltningen förmodade tidspla-

nen från stadsledningskontoret för nämndernas arbete med bokslut och verksamhetsberättelse, 

uppföljning av budget, budgetunderlag samt verksamhetsplan. Förvaltningen har även sökt ef-

tersträva samstämmighet med fastighetsnämndens datum. 

 

Förvaltningens förslag till beslut  
Idrottsförvaltningen föreslår att idrottsnämnden beslutar: 

 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Ordföranden yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

 
§ 111 
Ändring av ishallstaxa 

Dnr: 413-893-2014 

 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar följande: 

 

Idrottsnämnden föreslår kommunfullmäktige att fastställa ändring av ishallstaxan 

enligt förvaltningens tjänsteutlåtande. 

 

 

Ärendet 
Idrottsförvaltningen redovisar ett tjänsteutlåtande daterat 2014-10-02. 

Idrottsnämnden beslutade i juni 2014 om nya taxor. Samtidigt fick förvaltningen ett uppdrag att 

utreda effekterna för ishallsföreningarna närmare. Förvaltningen och Stockholms Ishockeyför-

bund har gemensamt utrett frågan och förvaltningen återkommer nu med en redovisning av ar-

betet och ett förslag till ändrad ishallstaxa. 
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Förvaltningens förslag till beslut  
Idrottsförvaltningen föreslår att idrottsnämnden beslutar: 

 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Ordföranden yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

 
§ 112 Skrivelse om Kanalplan: Arena för allsvensk damfotboll 
Skrivelse från Emilia Bjuggren m.fl. (S), Axel Nekham (MP)   

Dnr 412-964-2014 

 

BESLUT 
 

Idrottsnämnden beslöt att ge förvaltningen i uppdrag att förbereda de underlag som 

krävs för att idrottsnämnden ska kunna fatta beslut om en anpassning av Kanalplan så 

snart som möjligt. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Ordföranden yrkar bifall till skrivelsen från (S) och (MP). 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt Socialdemokraternas, Vänsterpartiets och Miljöpartiets förslag 

till beslut. 

 

Skrivelse om Kanalplan: Arena för allsvensk damfotboll 

Fotbollen är idag Sveriges största idrott, bland flickor och bland pojkar. Staden ska arbeta för 

att uppnå jämställda förutsättningar för stockholmarna att utöva idrott. I detta ingår att ge dam-

fotbollen samma möjligheter att utövas som herrfotbollen. Från och med 2014 börjar de nya 

arenakraven att gälla för lagen i damallsvenskan, självklart måste även Stockholms damlag ha 

ändamålsenliga planer att spela sina matcher på.  

 

En vass spets, som fungerar som förebild, är ett sätt att öka bredden eftersom sportens attrakti-

vitet ökar. Sverige har redan idag ett av världens bästa damlandslag i fotboll och fler och fler 

följer lagets tävlingsmatcher hemma från soffan. Allsvenskan är världens näst bästa liga och 

intresset för fotbollen växer även här hemma. 

 

Varken Djurgårdens eller Hammarbys damlag har, liksom Brommapojkarnas herrlag, samma 

publiktryck som Djurgårdens eller Hammarbys herrlag. Det är istället lag med en lokal förank-

ring i delar av staden och därför är det viktigt att det är enkelt och nära för lagets supportrar och 

ungdomsspelare att ta sig till lagens matcher.  

 

Vi anser att det är en viktig fråga, såväl verksamhetsmässigt som principiellt, att arenorna för 

damfotbollen kommer till stånd. På samma sätt som idrottsförvaltningen fått medel att anpassa 

Grimsta för Brommapojkarnas herrlags räkning måste idrottsförvaltningen få medel för att an-

passa Kanalplan för allsvenskt spel.  
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Nu finns en klar majoritet för detta i idrottsnämnden och vi vill därför ge förvaltningen i upp-

drag att förbereda de underlag som krävs för att idrottsnämnden ska kunna fatta beslut om en 

anpassning av Kanalplan så snart som möjligt. 

 

 

§ 113 
Information och övriga frågor  
 

Förvaltningschefen Olof Öhman informerade om att förvaltningen under v. 43 och 44 kommer 

att genomföra s.k. verksamhetskontroll på stadens anläggningar i syfte att säkerställa att den 

faktiska verksamheten är i enlighet med de bokningar som gjorts i bokningssystemet. 

 

Han informerade också om en fritidsmässa i Sollentuna främst riktad till ungdomar med funk-

tionsnedsättning. Han informerade även om de höstlovsaktiviteter som förvaltningen har på 

gång. Slutligen informerade Olof Öhman om att upphandlingen av IP skogen nu var helt klar 

och att beslutet tilldelats företaget som tidigare drivit verksamheten – Läktare & Evenemang-

service Sverige AB. Idrottsnämnden tackade genom sin ordförande för informationen. 

 

Fredric Ericsson (C) ställde en fråga om DN-galan och de ekonomiska problem som det har 

förekommit uppgifter om. Förvaltningschefen gav svaret att förvaltningen inte är involverad 

eller berörd av dessa eventuella problem.  

 

Anna Rosén (FP) undrade om datumet för utdelning av idrottsnämndens ungdomsledarstipen-

dium. Olof Öhman uppgav att datumet är den 18 november, tid, omedelbart efter idrottsnämn-

dens sammanträde. 

 

Då inga övriga frågor förelåg avslutade ordföranden Emilia Bjuggren (S) sammanträdet  

kl. 17.38. 

 

 

 

________ 


